
  Referat af Ungdomsmøde 20/9-2020 i Ullerslev 
 
Deltagere: Jesper Nielsen, D.Ke.F, Margit Kolfach, Region vest, Kim Hansen, Region Øst, Linda 
Bille Region Øst og Charlotte Schmidt Region vest. 
 
Jesper åbnede mødet, med at gennemgå dagsorden. Under punkt 1kunne Jesper fortælle at Jesper, 
Charlotte og Margit, deltog i rep mødet og det senere årsmøde d 23/8 i D.Ke.f, her var de store 
nyheder at det blev besluttede at J.K.U, F.K.U, K.K.U og S:K.U, som en del af den nye 
strategiplaner i D.ke.f nu er lagt ind under D.ke.f og dermed er en del af de nye Region vest og øst, 
Her blev det endvidere besluttede at der skulle oprettes nogle nye udvalg, og herunder kunne Jesper 
fortælle at Jesper og Margit nu er en del af turneringsudvalget, Jesper fortalte også at D.ke.f ville 
ansætte en ektern konsulent, der skal varetage D.ke.f interessere ud af til. 
 
Under punkt 2 , skulle vi kigge på om det kunne lade sig gøre at gennemføre unionskampe med 
restriktoner for Covid 19, her blev vi enige om at med de ar, der forekommer for øjeblikket kunne 
vi ikke se at det kunne lade sig gøre at gennemføre stævner, med overnatning, det blev derfor 
vedtaget at unionskampene i sæsonen 2020-2021 er aflyst og at der kun ville blive afholdt lokale 
turneringer og forhåbentlig DM i Sæsonen 2020-2021 under ungdommen. 
 
Under punkt 3 gennemgik vi på om der var opfordring fra Haslev Kegleklub om vi kunne se nogle 
muligheder for at vi ungdomstræner kunne komme på kursus i at undervise de unge i at spille 
kegler, og dertil hørende mentaltræning, Jesper vil høre på næste møde i D.ke.f om dette er muligt. 
 
Under punkt 4 havde vi en dialog, om hvad vi kunne gøre for at få flere unge til at spille kegler, vi 
blev enige om at vi skulle blive bedre til at få de oplysninger om de unge, når de er nede og prøve at 
spille kegler med skolen eller andre steder fra herunder evt deres mobil nr, som vi med tilladelse fra 
deres forældre evt kunne sende dem sms om at det er i dag, der er træning. Charlotte ville høre 
Marianne fra J.K.U om vi kunne om rette en ungdomskegle side på Facebook, det er meningen der 
skal være billed af keglespil, resultater og endvidere billeder fra diverse sociale aktiviteter fra 
stævnerne på denne side,  Jesper vil undersøge om det er muligt at DM 2021, kan blive streamet på 
facebook eller andet sted på nettet, Så flere kan følge med i hvad der foregår, når vi spiller kegler.  
Der var ingen, der havde til evt, så Jesper takkede for god ro og orden til mødet. 
 
Som referent: 
Jesper Nielsen D.Ke.F. 


